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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fogadhat újra betegeket a Péterfy Sándor 
Kórház Onkológiai Osztálya?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Péterfy  Sándor  Kórház  Onkológiai  Osztálya  hosszú  ideje  nem fogadhatja  pácienseit.  Bár  az
intézmény közleménye szerint a betegek ellátása zavartalanul folyik a Dél-Pesti  Centrumkórház
Szent László kórházi telephelyének Onkológia Osztályán, az elégedetlenség egyre csak fokozódik a
kialakult helyzet miatt.

A rákbetegek  elmondása  szerint  orvosaikhoz  különleges  bizalmi  viszony  fűzi  őket.  Így  súlyos
betegségük mellett hatalmas megterhelést jelent az is, hogy lassan fél éve nem találkozhatnak saját
kezelőorvosaikkal. Sőt,  gyakorlatilag arról sem rendelkeznek információval,  hogy mikor zökken
vissza minden a megszokott kerékvágásba.

A lassan fél éve felújítás alatt álló onkológia dolgozóit közben a belgyógyászatra irányították át, így
nem az eddig megszokott szakterületükön kénytelenek helyt állni. Csak reménykedni lehet abban,
hogy mindez nem vezet újabb felmondási hullámhoz a magyar egészségügyben.

Természetesen valóban égetően nagy szükség van arra, hogy a betegek méltó kórházi körülmények
között gyógyulhassanak, az egészségügyi dolgozók pedig a legjobb feltételek mellett végezhessék
munkájukat. Mégsem fogadható el azonban az, hogy az elhúzódó felújítás még inkább megnehezíti
azok helyzetét,  akiknek a betegségük miatt  egyébként is rengeteg szenvedésen kell  átesniük, az
pedig tarthatatlan, hogy még a megfelelő tájékoztatást is megtagadják tőlük.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:



 
1. Mi okozza a Péterfy Sándor Kórház onkológiai osztálya felújításának csúszását?

2. Mikor fogadhat újra betegeket a Péterfy Sándor Kórház Onkológiai Osztálya?
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